
Zápisnica  zasadnutia výboru OZ Rady rodičov Palisády 57 dňa 3. 11. 2022 

 

Prítomní:    

Zástupcovia tried podľa prezenčnej listiny,  
chýbali   p. Hortová, zástupkyňa 6.A  a p. Mellnerová, zástupkyňa 3.A, obidve sa ospravedlnili 

Hosť: p. riaditeľka A. Pukajová, p.  zástupkyňa M. Kubínová,  p. Pavlovič. 

RR uznášaniaschopná. 

Stretnutie viedla: p. Šebestová, predsedníčka OZ Rady rodičov Palisády 57 (ďalej iba OZ RR). 

Zapisovateľ: p. Dubanová 

Overovatelia: p. Kováč, p. Bahna 

Program: 

 

1.      Privítanie členov RR a hostí 
2.      Schválenie programu, zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3.      Aktuálny stav financií OZ Rada rodičov Palisády 57 
4.      Práce na aktualizácii štatútu OZ a registrácii do zoznamu prijímateľov 2% dane 
5.      Adventný bazár 
6.      Akcia „Koľko radosti sa zmestí do krabice od topánok“ 
7.      Podnety zo 6.A triedy 
8.      Podnety zo 7.A triedy 
9.      Žiadosti o finančnú podporu 
10.    Informácie vedenia školy 
11.    Rôzne 

 
1. Privítanie zástupcov členov RR a hostí 

Pani Šebestová privítala zástupcov členov RR a hostí. 

 
2. Schválenie programu, zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Program zasadnutia bol schválený po doplnení navrhnutých bodov. Za zapisovateľa bola 
schválená p. Dubanová, za overovateľov p. Kováč a p. Bahna. 

Hlasovanie: Za: 8    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
3. Aktuálny stav financií OZ Rada rodičov Palisády 57 

Odovzdanie dokladov a finančnej správa za rok 2021/2022 sa zatiaľ  neuskutočnilo. Pani 
Dinžíková bola odcestovaná. Pani Šebestová navrhla poslať výzvu pani Dinžíkovej 
o odovzdanie dokladov, účtovnej evidencie a pečiatky. 

Hlasovanie: Za: 8    Proti: 0    Zdržal sa: 0 



Zostatok hotovosti v banke k 3.11.2022: 
hlavný účet              3 513.49 €  
účet určený na úhradu príspevku na vzdelávanie:        5 591.00 € 
 
Prehlaď pohybov na učte príspevkov na vzdelávanie: 
 

Príspevky na vzdelávanie 10 610,00 € 
Prevod na účet ED 5 000,00 € 
Bankové poplatky 19,00 € 
Zostatok 5 591,00 € 

 
Zostatok hotovosti v pokladnici je aktuálne 27,60 € – úhrada za Akadémiu Alexandru 
a Wocabee pre dve deti. 
 
Platobná disciplína pri úhrade príspevkov. Neplatiči – po 15.11. pošleme upomienku priamo 
do edupage. 
 
Mohli by sme motivovať rodičov aj k dobrovoľnému darcovstvu. 

 
4. Práce na aktualizácii štatútu OZ a registrácii do zoznamu prijímateľov 2% dane 

Na zaregistrovanie OZ zoznamu prijímateľov je potrebné u notára preložiť nasledovné 
dokumenty: 

 Potvrdenie o pridelení IČO (originál + kópia) - pripravené 

 Štatút organizácie, z ktorého je zrejmý dátum vzniku združenia (originál + kópia)- nový 
štatút opravený na základe pripomienok  bol doručený do podateľne MV SR - čakáme 
na odsúhlasenie MV SR 

 Potvrdenie z banky o vedení účtu, na ktorý má byť podiel 2% z dane poukázaný - 
pripravené 

 Potvrdenie zo sociálnej poisťovne nie staršie ako 30 dní o tom, že združenie nemá 
nedoplatok na poistnom - pripravené 

 Potvrdenie zo zdravotnej poisťovne sa nepredkladá, ak združenie nemá zamestnancov- 
nie je potrebne 

 Zápisnicu z Valného zhromaždenie alebo obdobný dokument, z ktorého je jasne, kto je 
oprávnený konať v mene organizácie - pripravené 

 
Po zaregistrovaní, predpokladaný termín je koniec novembra, pripravíme kampaň na edupage, 
na  FB stránke, v cirkevných novinách. 
 
Zároveň pripravíme formulár na zjednodušenie asignácie príspevkov poskytovateľom. 

 
5.  Adventný bazár 

Adventný bazár sa uskutoční  4. 12. 2022 v priestoroch cirkevného zboru ECAV v Petržalke.   

Adventný bazár sa neuskutočnil v roku 2020 a v roku 2021 z dôvodu protikovidových opatrení.  



V minulosti sa ho zúčastňovali triedy 1.stupňa EZŠ, ale v tomto roku povzbudzujeme aj žiačky 
2. stupňa, aby sa zapojili. 

Je treba šíriť osvetu v triedach a pripravovať výrobky. 

Získané finančné prostriedky sa použijú v triednom fonde, 20% môžu žiaci dať na dobročinné 
účely. 

Rodičia prosíme o pomoc pri príprave občerstvenia: – pošleme dotazník, kto má záujem 
zapojiť sa do prípravy a uskutočnenia bazáru: 

 Občerstvenie  a nápoje 

 Pomoc s prípravou, dovezením výrobkov a neskôr uprataním zborovej siene 

Pán Petrikovič (1.A) sa spýtal, či bude aj program žiakov EZŠ – vianočná besiedka. Program 
bude v rámci služieb Božích v kostole.  V CZ  Petržalka budú v čase konania sa bazáru noví 
farárovci, manželia Bázlikovci, a teda toto môže byť dobrá príležitosť na zoznámenie sa s nimi. 

Tak ako vždy, aj teraz bude 20% z finančného výťažku použitých na dobročinné účely. 
O konkrétnom účele prebehne medzi rodičmi zúčastnených tried hlasovanie, pravdepodobne 
začiatkom budúceho roka.  

Nepredané výrobky  sa do budú Vianoc ponúkať na predaj v škole a finančný výťažok bude 
použitý na potreby školského klubu detí. 

Adventný bazár sa bude propagovať na web stránke EZŠ a FB stránke, grafik pripravuje plagát.  

 
6. Akcia „Koľko radosti sa zmestí do krabice od topánok“ 

Vianočná iniciatíva EZŠ a Evanjelickej diakonie, ktorá sa uskutočnila v rokoch 2020 a 2021 mala 
priaznivý ohlas. Občianske združenie odporúča v spolupráci s pani Konopeusovou,  
spirituálkou  školy, zorganizovať akciu aj tento školský rok. 

Tento rok by sme radi potešili deti z Domova detí v Banskej Bystrici a klientov Zariadenia pre 
seniorov vo Vranove nad Topľou, obe sú strediská Evanjelickej diakonie. 

Zástupcovia tried majú osloviť rodičov a o záujemcoch informovať pani Konopeusovú. 

 
7. Podnety zo 6.A triedy 

Zástupkyňa rodičov 6.A triedy poslala písomne nasledovné podnety rodičov: 

 Časté zmeny rozvrhu a nie je jasné, čo sa zmenilo - pani riaditeľka odpovedala, že 
aplikácia EduPage neumožňuje sledovať pôvodný rozvrh a zmeny v EduPage, ani zaslať 
rozvrh len tej triede, v ktorej bol zmenený. Ak dôjde k zmene v rozvrhu, aplikácia 
uverejní informáciu o zmene pre všetkých rodičov. 

 V Edupage sa nezobrazujú známky a prospech – pani riaditeľka o takomto probléme 
doposiaľ informovaná nebola, v prípade ak sa vyskytne prosí, aby ju rodičia, alebo 
triedni učitelia informovali. 

 Wocabee - kedy budú žiaci používať? – aktuálne už aplikáciu WocaBee žiaci EZŠ 
používajú.  

 P. Demko poukázal na to, že z matematiky majú žiaci málo zámok (jednu) a nemajú 
možnosť opravy v prípade horšej známky, pretože písali len jednu písomku za dva 



mesiace. Pani riaditeľka ubezpečila, že bude s novým vyučujúcim predmetu 
matematika v 6.A hovoriť s cieľom, aby žiaci dostávali viac známok a mali tak možnosť 
opraviť si aj horšie známky. 

 
Pani riaditeľka zároveň informovala, že od 1. 11. 2022 majú žiaci 6.A nového učiteľa, pána 
Martina Kubala, je to externista, študent  na vysokej škole. Bude učiť iba 6.A triedu do konca 
školského roka 2022/2023. 

Pani učiteľka Maruniaková učí matematiku v 5.A, 7.A, 8.A a 9.A triede.  

Do budúceho školského roka bude škola hľadať nového učiteľa matematiky. 
Pán Bahna pripomenul, že škola by mala aktívne hľadať učiteľov aj na ďalšie predmety nie 
len na matematiku, ale aj na fyziku, chémiu, anglický jazyk a učiteľku/učiteľa na 1. stupeň. 

 
8. Podnety zo 7.A triedy – komunikovala p. Hipká 

 Academia Alexandra - prečo ešte stále nefunguje (2 mesiace) a prečo na 
informatike tým pádom nič nerobia? (resp. hrajú hry) – aktuálne je aplikácia už 
v užívaní, zaplatená bola z financií OZ RR všetkým žiakom v zmysle požiadavky 
pedagógov 

 p. uč. Hlinka – na hodinách určí žiaka, ktorý zapisuje žiakov vyrušujúcich na hodine (kto 
a koľko vyrušuje). Žiaci majú kvôli tomu medzi sebou roztržky a taktiež jeden vždy musí 
dávať pozor a nevenuje sa dostatočne hodine. Pani Hipká písala pánovi učiteľovi 
ohľadom tohto. Pán učiteľ odpovedal,  že v tom systéme plánuje pokračovať.  
 

P. Hipká znova apelovala, aby škola hľadala nového, kvalifikovaného učiteľa na predmety 
fyzika a chémia. Zároveň podotkla, že niektorým žiakom to možno vyhovuje, lebo na hodinách 
"skoro nič nerobia", ale v konečnom dôsledku toto pre naše deti nechceme.  

 
Pani riaditeľka odpovedala, že tento problém s pánom učiteľom registruje, hovorila s ním 
o tom a vynaloží maximálne úsilie, aby sa situácia v triede zastabilizovala 

 

 lyžiarsky kurz – bude mať kurz aj 7.A?  

P. riaditeľka odpovedala, že lyžiarky kurz bude prednostne určený pre žiakov 8.A a 9.A 
triedy. Lyžiarsky kurz je predbežne naplánovaný na začiatok apríla 2023. 

 zmena rozvrhu – rodičia sa sťažujú na časté zmeny rozvrhu, pričom je zložité sledovať, 
čo sa vlastne zmenilo. Bolo by možné oznámiť iba konkrétnu zmenu rozvrhu a nie len 
všeobecne. – Pani riaditeľka zopakovala informácie, ktoré uviedla pri podnetoch zo 6.A 
triedy, aplikácia EduPage neumožňuje sledovať pôvodný rozvrh a zmeny v EduPage, 
ani zaslať rozvrh len tej triede, v ktorej bol zmenený. Ak dôjde k zmene v rozvrhu, 
aplikácia uverejní informáciu o zmene pre všetkých rodičov. 

 
9. Žiadosti o finančnú podporu 

OZ neboli doručené žiadne žiadosti o finančnú podporu. 

 

 



10. Informácie vedenia školy 

Pani zástupkyňa Kubínová, ktorá je v jazykovej predmetovej komisii informovala, že aplikácia 
WocaBee je už spustená. Považuje ju za výbornú pomôcku pri výučbe jazykov. Žiaci majú 
povinnosť úlohy riešiť a budú aj podľa ich vypracovania hodnotení. Ak žiak nemá k dispozícii 
PC, alebo mobil, môže si úlohy vypracovať v škole. 

P. riaditeľka informovala o nedostupnosti malej telocvične, ktorá je určená pre 1.stupeň. 

Nová škola, ktoré je v priestoroch bývalej ŠUPky žiada pani riaditeľku o zaplatenie nájomného 
za kabinet (náraďovňu). Pani riaditeľka bude v tejto veci kontaktovať majiteľa budovy, t.j. CZ 
ECAV Bratislava - Staré mesto. 

Na školskej budove padá omietka, bola uskutočnená deratizácia strechy aj svetlíka od holubov. 
Nefunguje elektronický vrátnik ani interný elektronický systém. Pán Pavlovič pripraví ponuku 
na zavedenie nového elektronického systému. Bude zároveň brať o úvahy možnosť jeho 
odmontovania a inštalovania na novej školskej budove. 

Pani riaditeľka  informovala zástupcov tried o personálnych zmenách, ktoré v EZŠ nastali, 
alebo nastanú. 

Pani riaditeľka sa opýtala prítomných, či rodičia žiakov majú záujem o prezenčné triedne 
aktívy, alebo im viac vyhovujú konzultačné hodiny. Zástupcovia  tried sa jednoznačne vyjadrili, 
že by dali prednosť prezenčným triednym aktívom. 

 
11. Rôzne  

Pani Šebestová informovala, že spolu s pani učiteľkou Woskovou a pánom Petrikovičom 
vypracovali  žiadosť o finančný grant Nadácie SPP na Adventný bazár EZŠ. Prostriedky by mali 
byť určené na zakúpenie pomôcok a komponentov potrebných na výrobu produktov, ktoré 
budú predávané na bazáre, ako aj na čiastočné vybavenie relaxačnej miestnosti, ktorú plánuje 
vedenie EZŠ zriadiť v budove školy. 

Pani Šebestová dala do pozornosti Potravinovú zbierku pre Evanjelickú diakoniu, ktorá bude 
prebiehať v dňoch 24. - 27. 11. 2022 len v Tescu na Panónskej ceste v Petržalke. Ide 
o každoročnú zbierku, ktorej cieľom je získať potraviny. Tie následne Evanjelická diakonia 
rozdeľuje rodinám v hmotnej núdzi. 

Pani riaditeľka vyjadrila vďaku pánovi Gabronovi za pravidelný a bezodplatný dovoz čerstvého 
ovocia a zeleniny žiakom EZŠ z Kauflandu, ktoré získala škola výhrou v súťaži „Čerstvé 
hlavičky“. 

 

V Bratislave, 9.11.2022 

 
Zapísala: Zdenka Dubanová 
 
Overili:  Róbert Kováč 
 

Miloslav Bahna 


